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Geachte raadsleden,

In de rondvraag tijdens de Commissie Ruimte en Economie, d.d. 3 april 2019, is de volgende
vraag gesteld:

Wat betekent de uitspraak van de Raad van State over de maximering van het aantal treinen
inzake goederenvervoer voor het huidige plan om weer personenvervoer mogelijk te maken
op het tracé Weert-Antwerpen?

Hieronder de beantwoording van de vraag.

Regeerakkoord
In het Nederlands regeerakkoord is opgenomen dat in aansluiting op de Belgische investering
op de lijn Antwerpen - Hamont het aansluitende traject Hamont - Weert, met cofinanciering
van regionale overheden, gereactiveerd wordt voor personentreinen. Eén van de benodigde
onderzoeken voor het bereiken van deze ambitie is het opstellen van een Maatschappelijk
Kosten-Baten Analyse (MKBA). Deze analyse vindt momenteel plaats. Een MKBA is een
economische projectbeoordeling waarbij ongelijksoortige effecten (bijvoorbeeld bereikbaarheid,
natuur en economie) met elkaar worden vergeleken. Het opstellen van een MKBA vindt zijn
oorsprong in de wens om investeringen in infrastructuur te verantwoorden.

Invloed van milieurestricties oo de proiectalternatieven
In 2013 heeft het Ministerie van Economische Zaken besloten dat er, binnen de geldende wet-
en regelgev¡ng, op het spoortracé Hamont - Budel - Weert goederentreinen mogen rijden.
Omdat alleen de goederentreinen expliciet zijn vastgelegd in de milieuvergunning en deze niet
kunnen worden aangepast binnen de bestaande vergunning, staat vast dat er een nieuwe
vergunning moet worden afgegeven voor het personenvervoer. De huidige vergunning in het
kader van de Natuurbeschermingswet biedt naar verwachting onvoldoende ruimte om de
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beoogde dienstregeling door het Natura2000 gebied de Weerter- en Budelerbergen voor
personenvervoer mogelijk te maken. Er is daarom nieuw onderzoek (een zogenaamde Passende
beoordeling) nodig op basis waarvan geconcludeerd kan worden welke maatregelen nodig zijn
om een nieuwe vergunning te verkrijgen.

De MKBA studie is naar verwachting in het tweede kwartaal van 2019 afgerond.
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